
Fra: chastrauss@hotmail.com 
Sendt: 20-06-2022 20:54 
Til: Folketinget@ft.dk <Folketinget@ft.dk> 
Emne: Att. TRU Kaos på sydbanen!!! 
 

Hej til hvem dette vedrører. 

 

Jeg er pendler på sydbanen, Vordingborg-København. 

Under corona epidemi, besluttede jeg mig til at flytte fra Albertslund til Bogø tæt på Møn. 

Den beslutning har vist sig at være meget dårlig, da jeg gerne vil støtte den kollektiv trafik og derfor 

er afhængig af tog. 

 

Siden 2020, hvor jeg har boet hernede har de4 ikke andet været bøvl med togene, dels med signal, 

forsinkelser, mangel af togfører osv,osv. 

 

Det undrer mig rigtig meget, at vi pendler bliver ladt i stikken og der ikke snart kommer nogle 

holdbare løsninger. 

 

Vi betaler en dyr pris både økonomisk, men også menneskelig. 

 

I morgen skal jeg til møde på mit job omkring at jeg ofte kommer for sent! 

Jeg er en kvinde på snart 60 år, der har sat en ære i aldrig at komme for sent.  

 

Men der er jeg nu. Desværre. 

 

Mit opråb er at I i Folketinget snart må gøre noget og får et samarbejde med Banedanmark, der 

hjælper os pendler. 

 

Den kan ikke være rigtigt, at vi mister vores job fordi vi gerne vil være miljøbevidste og støtte den 

kollektivtraffik. 

 

Det er under alt værdighed, at vi pendler bliver budt så ringe og ineffektiv transport. 

Send det videre til en, der måske kan hjælpe os. 

 

Mvh.  

 

Alexandra Strauss 

pendler. 

 

Offentligt
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